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روزنامه

برای  بین المللی  همکاری  لزوم  از  صحبت  حالی  در  خوزستان  استاندار 
مسئولین  نیز  گذشته  سال های  در  که  کرد  ریزگردها  پدیده  با  مقابله 
هیچ  و  آورده اند  زبان  به  فقط  را  موضوع  این  بارها  استانی  و  کشوری 

گزارشی از اقدامات احتمالی صورت گرفته ارائه نکرده اند.
به گزارش ایلنا از خوزستان، شروع پدیده ای به نام ریزگرد یا گردوخاک 
با منشأ خارجی، تقریباً از دولت محمود احمدی نژاد آغاز شد و تا کنون 

ادامه دارد.
موضوعی که طبق گفته مسئولین محیط زیست، دو منشأ داخلی و خارجی 
دارد که منشأ داخلی آن مربوط به کم آبی تالاب ها در سال های اخیر و 

ایجاد کانون های تولید گردوغبار است.
در خصوص منشأ خارجی این معضل، از بیابان های کشورهای همسایه، 
به خصوص عراق و عربستان نام برده می شود که در تازه ترین اظهار نظر، 
امروز چهارشنبه سید محمدرضا موالی زاده استاندار خوزستان گفته است: 
»بیش از ۷۰ درصد منشأ ریزگردهای خوزستان خارج از مرزهای کشور 
است و حل این مسئله نیازمند پیگیری های بین المللی و منطقه ای با تکیه 

بر کنوانسیون های موجود است.«
در مهرماه ۱۴۰۱ یعنی ۱۸ ماه پیش نیز دبیر ستاد ملی مقابله با گرد و غبار 
سازمان حفاظت محیط زیست کشور نیز گفته بود: »با رایزنی های انجام 
شده میان ایران و عراق، قرار است تیمی کارشناسی شنبه )۳۰ مهرماه 
۱۴۰۱( برای بازدید از کانون های گرد و غبار بحرانی و تاثیرگذار بر 

روی کشور ما به عراق اعزام شوند.«
 ۷ کارشناسی  تیم  یک  »این  بود:  گفته  بیرگانی  طهماسبی  محمد  علی 
وزارتخانه های خارجه،  زیست،  محیط  سازمان حفاظت  از  متشکل  نفره 
جهاد کشاورزی، نفت، نیرو، نیروهای مسلح و دفاع و پشتیبانی است و 
تمام برنامه های آنها در این سفر مشخص و جمع بندی شده است، حتی 
امروز چهارمین جلسه هماهنگی کارهایی که قرار است انجام شود نیز 

برگزار می شود.«
را  نظراتی  نیز، سایر مسئولین کشوری هم چنین  این  از  هر چند پیش 
ارائه کرده بودند، ولی از اقدامات احتمالی صورت گرفته، گزارشی داده 

نشده است.
متاسفانه با گذشت حدود ۲۰ سال از این موضوع، آنچه ملموس است، 
درگیری مجدد استان های به خصوص جنوب غربی و غرب کشور با این 
پدیده نامیمون است، موضوعی که طبق گفته های معاون دانشگاه علوم 

پزشکی جندی شاپور اهواز، فقط در ۴۸ ساعت بیش از ۲ هزار شهروند 
خوزستانی را با علائم بیماری های قلبی و ریوی به مراکز درمانی استان 

کشانده است.
سئوالی که اکنون مطرح می باشد این است که در این مدت طولانی چه 

اقدامات عملی برای حل این ابر بحران منطقه ای صورت گرفته است؟
و  سدسالاران  اخیر  سال های  در  هرچند  داخلی،  عوامل  خصوص  در 
طرفداران آنان این رویکرد را به عنوان یکی از افتخارات خود معرفی 
می کنند، اما امروز چهارشنبه استاندار خوزستان انتقاد تند خود را متوجه 
استان،  در  سدسازی  منفی  پیامدهای  به  اشاره  با  و  موضوع کرد  همین 
بیان کرد: »در جهان ثابت شده که تخریب سدها پیچیده تر از ساخت 
آنهاست، سدسازی همیشه مفید نیست و در مواردی جریان طبیعی آب 

را مختل می کند.«
متاسفانه مشکلات فراوان استان پر برکت خوزستان، کماکان به قوت 
خود باقی مانده اند و هرگاه معضلی به بحران تبدیل می شود، تنها واکنش 
شاهد  استان،  مردم  و  است  آن  وقوع  علت  به  اشاره  استانی،  مسئولین 
را  طرح هایی  صرفاً  و  نبوده اند  تجربه  و  دانش  بر  مبتنی  اجرایی  اراده 
به  موجود  وضعیت  تبدیل  یا  هزینه  تحمیل  جز  به  که  بوده اند  شاهد 
به  هیچگاه  که  کاری هایی  )نهال  است.  نداشته  حاصلی  جدید،  بحرانی 
نتیجه نرسیدند و مالچ پاشی هایی که خود، مشکلات جدیدتری را ایجاد 

کردند.(
در خصوص عدم توجه به نهال های کاشته شده، میرعلایی معاون وقت 
فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری خوزستان در ۱۷ اسفند ماه ۱۴۰۰ 
کانون های  در  نهالکاری ها  از  هکتار  هزار   ۲۲ شدن  خشک  به  نسبت 
ریزگرد هشدار داده و گفته بود: »تاکنون کمتر از ۳۰ درصد برنامه های 
از یک دهم  انجام شده و کمتر  غبار  و  با گرد  مقابله  پیشنهادی طرح 

اعتبارات پیش بینی شده برای این طرح اختصاص یافته است.«
در چنین شرایطی، معمولًا نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی به 
نیابت از طرف موکلین خود می بایست پیگیر و ناظر بر اقدامات علمی 
و کارشناسی شده باشند که متاسفانه اکثر آنها فاقد تخصص لازم برای 

ورود به چنین مباحث تخصصی هستند.
نکته قابل تأسف تر این است که در این مدت، فعالان حوزه محیط زیست 
بارها به خبرنگار ایلنا گفته اند که هیچگاه مسئولان استانی از آنان نظر 

و راهکار نخواسته اند.

استاندار باز هم از لزوم همکاری بین المللی سخن گفت

سازمان اداری و استخدامی: 

اختیار  تا  کند  همراهی  مجلس  امیدواریم  افزود:  رفیع زاده  علاءالدین 
جابه جایی ساعت رسمی کشور در شش ماهه اول و دوم سال به دولت 

برگردد.
رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور گفت: مطالعات داخلی و خارجی 
نشان می دهد جابه جایی ساعت رسمی بین هزار تا هزاروپانصد مگاوات 

صرفه جویی برق را به همراه دارد. 
به گزارش ایسنا، علاءالدین رفیع زاده در حاشیه جلسه هیئت دولت در 

جمع خبرنگاران با اشاره به درخواست دوفوریتی دولت از مجلس برای 
بررسی جابه جایی ساعت رسمی کشور، گفت: این امر به صرفه جویی در 
مصرف انرژی کمک می کند. مطالعات داخلی و خارجی نشان می دهد 
تا هزاروپانصد مگاوات صرفه جویی  بین هزار  جابه جایی ساعت رسمی 

برق را به همراه دارد. 
ساعت  جابه جایی  اختیار  تا  کند  همراهی  مجلس  امیدواریم  افزود:  وی 

رسمی کشور در شش ماهه اول و دوم سال به دولت برگردد.

پیشنهاد تعطیلی تابستانی برای کاهش 
مصرف برق

انتقال تعطیلات نوروزی به تابستان

در  اینکه  جای  به  معتقدند  برخی 
کوران گرمای تابستان در محل کار 
باشیم، بهتر است کشور تعطیل شود. 
می گویند بهار که فصل مناسبی هم 
روز   ۲۰ به  نزدیک  کشور  هست 
به  را  این  می توانیم  است،  تعطیل 

فصل تابستان منتقل کنیم.
یک عضو کمیسیون انرژی مجلس، 
گفت: تغییر ساعت رسمی، می تواند 
تأثیر مثبتی بر مدیریت انرژی داشته 
باشد و به بهینه سازی مصرف انرژی 

کمک کند.
به گزارش ایلنا، محمد بهرامی اظهار 
داشت: برخی معتقدند به جای اینکه 
در کوران گرمای تابستان در محل 
کار باشیم، بهتر است کشور تعطیل 
شود. می گویند بهار که فصل مناسبی 
هم هست کشور نزدیک به ۲۰ روز 
به  را  این  می توانیم  است،  تعطیل 
در  که  کنیم  منتقل  تتبستان  فصل 
مصرف  در  خود  خودی  به  تابستان 
و  ناترازی  بهبود  و  انرژی  بهینه 
مثبت  تأثیر  آن  مختلف  هزینه های 

بگذارد.
 وی درباره درخواست تغییر ساعت 
کشور از سوی دولت با توجه به این 
افزایش  انرژی در حال  که مصرف 
است، گفت: اصل برنامه ریزی بسیار 
هر  در  که  است  این  است.  خوب 
را  مختلف  عوامل  بتوانیم  زمینه ای 
را  شاخص ها  دهیم،  قرار  هم  کنار 
بررسی کنیم و تأثیر آنها را تحلیل 

کنیم.
ادامه  انرژی  کمیسیون  عضو  این   
ماه  در  اکنون  مثال،  عنوان  به  داد: 
فروردین هستیم، در این ماه خود به 
خود نه فشار گرما وجود دارد و نه 
در  می تواند  موضوع  این  که  سرما، 
زمینه مثبت انرژی تأثیر مثبت داشته 
باشد. در برنامه ریزی هایی که داریم، 
در  اینکه  جای  به  معتقدند  برخی 

کوران گرمای تابستان در محل کار 
باشیم، بهتر است کشور تعطیل شود. 
می گویند بهار که فصل مناسبی هم 
روز   ۲۰ به  نزدیک  کشور  هست 
به  را  این  می توانیم  است،  تعطیل 
در  که  کنیم  منتقل  تتبستان  فصل 
مصرف  در  خود  خودی  به  تابستان 
و  ناترازی  بهبود  و  انرژی  بهینه 
مثبت  تأثیر  آن  مختلف  هزینه های 

بگذارد.
برنامه  در  این که  به  اشاره  با  وی   
یکسری  مسئله  این  خاص  ریزی 
به  گفت:  است،  مزایایی  و  معایب 
عنوان مثال، اگر بشود مردم زودتر 
به محل کار بیایند و زودتر به منزل 
بروند و در اوج گرما دستگاه ها خالی 
شوند، کمتر برق مصرف کنند، این 
و  برق  مصرف  کاهش  به  می تواند 
کند.  نیاز کمک  مورد  سوخت های 
این تغییرات می تواند درصدی روی 
تأثیر  شاخص ها  و  سوخت  مصرف 

بگذارد.
طرف  آن  از  شد:  یادآور  بهرامی   
و  داریم  عادت  ما  می گویند  برخی 
بیدار  و  استراحت  خواب،  شرایط 
مشخص  روال  یک  به  ما  شدن 
را  ساعت هایی  یک  است.  وابسته 
و  شویم  بیدار  که  کردیم  عادت 
این ساعت ها  به  ما  بدن  فیزیولوژی 
افراد  برخی  است.  کرده  عادت 
تغییر  کاری  ساعت  دارند  تمایل 
نکند. گاهی اوقات می گوییم ساعت 
قدیم یا جدید و در این زمینه دچار 

تناقض می شوند.
تغییر  حال،  هر  به  کرد:  تاکید  وی 
بر  مثبتی  تأثیر  می تواند  ساعت 
به  و  باشد  داشته  انرژی  مدیریت 
کمک  انرژی  مصرف  بهینه سازی 
تا به حال بحث  کند. فکر نمی کنم 
گرفته  زمینه صورت  این  در  جدی 

باشد.

سخنگوی دولت: 

شورای عالی راهبری برنامه هفتم توسعه 
تشکیل شد

 سخنگوی مجمع تشخیص مصلحت 
جلسه  برگزاری  به  اشاره  با  نظام، 
گفت:  قوا  سران  حضور  با  مجمع 
نظرات  دقت  به  دارد  بنا  مجمع 
موافقان و مخالفان لوایح پالرمو و 
کارشناسی  نظرات  و  تی  اف  سی 
استماع کند و  را  دولت و مجلس 
و  مردم  صلاح  براساس  پایان  در 

منافع ملی، تصمیم گیری نماید.
به گزارش ایرنا از مجمع تشخیص 
دهنوی  سیدمحسن  نظام،  مصلحت 
جلسه  پنجمین  اینکه  بیان  با 
کمیسیون مشترک مجمع تشخیص 
بررسی  موضع  با  نظام  مصلحت 
و  تی  آف  سی  کنوانسیون  دو 
بررسی  برگزار شد، گفت:  پالرمو 
بندهای این دو لایحه در کمیسیون 

مشترک پایان یافت.
سخنگوی مجمع تشخیص مصلحت 
نظام با تاکید بر اینکه جلسه صحن 
با  و  قوا  سران  حضور  با  مجمع 
این  به  ایران  پیوستن  کار  دستور 
دو کنوانسیون برگزار خواهد شد، 
اظهار داشت: بعد از استماع نظرات 

کارشناسان،  و  دولت  مجلس، 
مجمع وارد رأی گیری خواهد شد.

دهنوی با بیان اینکه طبق آیین نامه 
اداره جلسات مجمع این لوایح بند 
بررسی  مجمع  صحن  در  بند  به 
اساس  این  بر  گفت:  شد،  خواهد 
کمیسیون  گزارش  ارائه  از  بعد 
مشترک، ابتدا مجلس و بعد شورای 
را  خود  نظرات  دولت  و  نگهبان 

ارائه خواهند داد.
هر  مورد  در  ادامه  در  افزود:  وی 
بند دو موافق و دو مخالف نظرات 
پایان  در  و  می کنند  بیان  را  خود 

رأی گیری می شود.
مبنی  سوالی  به  پاسخ  در  دهنوی 
لایحه  دو  این  زمانی  چه  اینکه  بر 
می شود،  تکلیف  تعیین  مجمع  در 
تشخیص  مجمع  کرد:  خاطرنشان 
موافقان  نظرات  دقت  به  دارد  بنا 
نظرات  و  لوایح  این  مخالفان  و 
را  مجلس  و  دولت  کارشناسی 
براساس  پایان  در  و  کند  استماع 
ملی،  منافع  و  مردم  صلاح 

تصمیم گیری نماید.

سقف تسهیلات فردی برای مسکن 
۴۰۰ میلیون تومان تعیین شده است. 
سقف  مسکن،  ودیعه  درخصوص 
میلیون   ۲۷۵ به  تهران  در  وام  این 
تا   ۱۵۰ استان ها  مراکز  در  تومان، 
۲۱۰ میلیون تومان، در سایر شهرها 
روستاها  در  و  تومان  میلیون   ۱۴۰
یافته  افزایش  تومان  میلیون   ۵۵

است.
دهک  مرکزی  بانک  عالی  هیئت 
۴ را از تسهیلات وام ودیعه مسکن 

حذف کرد.
عالی  هیئت  تسنیم،  گزارش  به   
بانک مرکزی در راستای حمایت از 
پوشش  تحت  کم درآمد  مستاجران 
نهادهای حمایتی مانند کمیته امداد 
امام خمینی )ره(، سازمان بهزیستی 
جانبازان  شهدا،  خانواده  و  کشور 
مصوبه ای  مُعسر،  رزمندگان  و 
قرض الحسنه  تخصیص  برای 
هزار  مبلغ ۲۰  به  محرومین  مسکن 
کرد.  تصویب  را  تومان  میلیارد 
خرید  ساخت،  به  تسهیلات  این 
اختصاص  مسکن  ودیعه  کمک  و 
دارد و با معرفی و تأیید متقاضیان 
از سوی دستگاه های مذکور و تأیید 
سامانه رفاه ایرانیان برای متقاضیان 
سه دهک اول درآمدی اعطا خواهد 

شد.
 سقف تسهیلات فردی برای مسکن 
۴۰۰ میلیون تومان تعیین شده است. 
سقف  مسکن،  ودیعه  درخصوص 
میلیون   ۲۷۵ به  تهران  در  وام  این 
 ۱۵۰ استان ها  مراکز  در  تومان، 
سایر  در  تومان،  میلیون   ۲۱۰ تا 
در  و  تومان  میلیون   ۱۴۰ شهرها 
افزایش  تومان  میلیون   ۵۵ روستاها 
مسکن  وام  همچنین،  است.  یافته 
روستایی با رشد ۵۰ میلیون تومانی، 

به ۴۰۰ میلیون تومان رسیده است.
راه  وزیر  مالواجرد  صادق  فرزانه   
از  جاری  هفته  اوایل  شهرسازی  و 
برای  مسکن  عالی  شورای  مصوبه 
تومانی  میلیون   ۴۰۰ وام  پرداخت 
ودیعه به دهک های ۱ تا ۴ خبر داد.
 وی همچنین رقم وام ودیعه مسکن 
تومان  میلیون   ۳۰۰ را  تهران  در 
عالی  هیئت  که  بود  کرده  اعلام 
میلیون   ۲۵ آنرا  مرکزی  بانک 

تومان کاهش داده است.

دهک ۴ از وام ودیعه ۴۰۰ میلیونی 
حذف شد

قصد  از  آمریکا  رئیس جمهوری 
برنامه جدیدی  راه اندازی  برای  خود 
مهاجران  آن  براساس  که  داد  خبر 
غیرقانونی که به صورت داوطلبانه از 
کشور خارج شوند، از دولت ایالات 
دریافت  مالی  کمک هزینه  متحده 

کنند.
به گزارش ایلنا به نقل از سی بی اس، 
رئیس جمهوری  ترامپ،  دونالد 
آمریکا از قصد خود برای راه اندازی 
برنامه جدیدی خبر داد که براساس 
به  که  غیرقانونی  مهاجران  آن 
خارج  کشور  از  داوطلبانه  صورت 
متحده  ایالات  دولت  از  شوند، 

کمک هزینه مالی دریافت کنند.
ترامپ گفت که مهاجران غیرقانونی 
به  تصمیم  داوطلبانه  صورت  به  که 
ترک ایالات متحده بگیرند، در کنار 

دریافت کمک هزینه مالی این امکان 
راه  از  بعداً  که  داشت  خواهند  را 
ایالات  به  مجدد  ورود  برای  قانونی 

متحده اقدام کنند.
آن ها  به  ما  گفت:  ترامپ  دونالد 
آن ها  به  می دهیم.  کمک هزینه 
مقداری پول و بلیت هواپیما می دهیم 
و بعد با آن ها همکاری می کنیم. اگر 
افراد خوبی باشند، اگر بخواهیم آن ها 
را دوباره بازگردانیم، تلاش می کنیم 
تا در سریع ترین زمان ممکن آن ها 

را بازگردانیم.

ترامپ: 

به مهاجران غیرقانونی که داوطلبانه آمریکا 
را ترک کنند پول می دهیم

حاضر  حال  در  فارس گفت:  شهرک های صنعتی  سرپرست شرکت 
به شرکت های خدماتی  فارس  استان  ناحیه صنعتی در  ۲۱ شهرک و 
واگذار شده و این روند در چارچوب سیاست های کلان سازمان صنایع 
مدیریت  تقویت  راستای  در  و  ایران  کوچک و شهرک های صنعتی 

محلی و بهره گیری از ظرفیت های مردمی ادامه دارد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت شهرک های 
شرکت های  نقش  و  براهمیت  تأکید  با  برنهاد  عباس  فارس  صنعتی 
گفت:  شده،  واگذار  صنعتی  شهرک های  امور  راهبری  در  خدماتی 
شرکت  مدیریتی  و  اجرایی  بازوی  عنوان  به  خدماتی  شرکت های 
و  می کنند  عمل  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها  در  صنعتی  شهرک های 
تعامل مؤثر با آنان، نقش بسزایی در بهبود وضعیت خدمات رسانی به 

واحدهای صنعتی و ارتقای وضعیت شهرک های صنعتی دارد.
و  جایگاه  به  اشاره  با  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  سرپرست 
جذب  زیرساخت ها،  توسعه  در  خدماتی  شرکت های  اثرگذاری 
سرمایه گذاری و حمایت از تولید، اظهار داشت: اگر راهبری شهرک 
صنعتی به درستی و با مشارکت مؤثر شرکت های خدماتی پیش برود، 
برای  مناسبی  بستر  بلکه  می یابد،  کاهش  صنعتگران  مشکلات  نه تنها 
سرمایه گذاری جدید، اشتغال زایی و رشد صنعتی استان فراهم می شود.

در  خدماتی  شرکت های  مأموریت های  برخی  به  اشاره  با  برنهاد 
سبز،  فضای  عمومی،  خدمات  زیربنایی،  مسائل  جمله  از  شهرک ها، 
هرچه  همکاری  و  هم افزایی  لزوم  بر  تأسیسات،  نگهداری  و  امنیت 
شهرک های  شرکت  مجموعه  و  خدماتی  شرکت های  بین  بیشتر 
صنعتی فارس تأکید کرد و گفت: »حمایت از شرکت های خدماتی و 

فراهم سازی شرایط برای توانمندسازی آن ها، یکی از اولویت های مهم 
ما در سال جاری است

و  تخصصی  آموزش های  ارائه  برای  برنامه ریزی  از  همچنین  وی 
و  داد  خبر  خدماتی  شرکت های  کارشناسان  و  مدیران  به  کاربردی 
افزود: »افزایش دانش فنی، ارتقای مهارت های مدیریتی و آشنایی با 
ضوابط و دستورالعمل های روز، لازمه موفقیت شرکت های خدماتی در 
ایفای مأموریت های خود است و ما با همکاری نهادهای تخصصی، این 

آموزش ها را در دستور کار قرار می دهیم
سرپرست شرکت شهرک های صنعتی فارس در ادامه خواستار تعامل 
سازنده مدیران شرکت های خدماتی با صنعتگران و حضور مؤثرتر در 
امور شهرک های  راهبری  برای  تصمیم گیری  و  تصمیم سازی  فرآیند 
صدای  باید  خدماتی  شرکت های  افزود:  و  گردید  شده  واگذار 
صنعتگران باشند و با شناخت دقیق از مشکلات و نیازهای آنان، در 

جهت بهبود شرایط فعالیت های صنعتی گام بردارند. 

سرپرست شرکت شهرک های صنعتی فارس خبرداد؛

وزیر ارتباطات ادامه داد: یکی از مسائل مهم در مدیریت منابع کشور، 
شکل گیری دولت هوشمند و ارائه خدمات غیرحضوری است. دو رکن 
اساسی در این مسیر وجود دارد؛ یکی کد ملی که در کشور جا افتاده و 
خدمات بسیاری از طریق آن ارائه می شود، و دیگری کدپستی که هنوز 

به جایگاه خود نرسیده است.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: دولت چهاردهم طبق فرآیند 
تعریف شده از طریق اجماع و همگرایی بین نگاه های مختلف همچنان 
به مذاکراتش برای رفع محدودیت ها ادامه می دهد و حتماً به وعده هایش 

عمل می کند.
  به گزارش ایسنا، ستار هاشمی در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع 
خبرنگاران، گفت: همانطور که رئیس جمهور و دولت، قبل تر در بحث 
دسترسی به سکوهای بین المللی وعده داده بود امسال گام های دیگری 

برداشته می شود.
طریق  از  شده  تعریف  فرآیند  طبق  چهاردهم  دولت  داد:  ادامه  وی   
اجماع و همگرایی بین نگاه های مختلف همچنان به مذاکراتش برای رفع 

محدودیت ها ادامه می دهد و حتماً به وعده هایش عمل می کند.
هاشمی با اشاره به قصد وزارت تحت امرش برای ارائه خدمات هوشمند، 
گفت: کدپستی  برای همه پلاک ها در شهرها و روستاها با تحقق دولت 
مصرف  مدیریت  حوزه  در  خصوص  به  مصرف  مدیریت  و  هوشمند 
انرژی کمک کرده تا مصرف به صورت دقیق تری مدیریت شود. این 
مسئله به خصوص در حوزه مدیریت مصرف انرژی به صورت دقیق تر 
تاثیرگذار خواهد بود و می تواند شفافیت بیشتری در جامعه ایجاد کند. 

با این روش، می توان در امور مختلف بهبود قابل توجهی ایجاد کرد.
وی ادامه داد: یکی از مسائل مهم در مدیریت منابع کشور، شکل گیری 

دولت هوشمند و ارائه خدمات غیرحضوری است. دو رکن اساسی در 
این مسیر وجود دارد؛ یکی کد ملی که در کشور جا افتاده و خدمات 
به  هنوز  که  کدپستی  دیگری  و  می شود،  ارائه  آن  طریق  از  بسیاری 

جایگاه خود نرسیده است.
 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات افزود: در حال حاضر، همبستگی 
نیفتاده  اتفاق  به درستی  و یکپارچگی میان کدپستی و خدمات دولتی 
آقای  گیرد.  قرار  اولویت  در  باید  که  است  مواردی  از  یکی  این  و 
رئیس جمهور در ابتدای دولت چهاردهم به بحث یکپارچگی کدپستی با 
خدمات اشاره کرده اند. در این راستا، گزارشی از اقدامات انجام شده در 
دولت چهاردهم در خصوص یکپارچه سازی کدپستی با خدمات دولتی 
به وزارت ارتباطات ارائه شد و پیشرفت های خوبی در این زمینه مشاهده 

شده است.
این  امسال شاهد عملیاتی شدن  امیدواریم که  هاشمی خاطرنشان کرد: 
طرح در دستگاه های اجرایی کشور باشیم و این فرآیند رفته رفته تکمیل 

شود.

توانیر: وزیر ارتباطات: 

تغییر ساعت کاری ادارات در تابستان، 
امسال هم اجرایی می شود

مصطفی رجبی مشهدی اظهار داشت: 
براساس مصوبه هیئت وزیران پیش 
بینی شده از ۱۵ خرداد تا ۱۵ شهریور 
کاری  ساعت  اصلاح  برنامه  ماه 
امیدواریم  و  گیرد  صورت  ادارات 
خود  قوت  به  همچنان  مصوبه  این 

باقی بماند.
و  انتقال  تولید،  شرکت  مدیرعامل 
گفت:  )توانیر(  برق  نیروی  توزیع 
با  و  وزیران  هیئت  مصوبه  براساس 
پیش  برق  مصرف  کاهش  هدف 
بینی شده از ۱۵ خرداد تا ۱۵ شهریور 
کاری  ساعت  اصلاح  برنامه  ماه 

ادارات صورت گیرد.
رجبی  مصطفی  ایرنا،  گزارش  به   
باره  این  در  مشهدی روز چهارشنبه 
براساس مصوبه هیات  اظهار داشت: 
وزیران پیش بینی شده از ۱۵ خرداد 
اصلاح  برنامه  ماه  شهریور   ۱۵ تا 
ادارات صورت گیرد  ساعت کاری 

به  همچنان  مصوبه  این  امیدواریم  و 
قوت خود باقی بماند.

جویی  صرفه  میزان  داد:  ادامه  وی   
که در مصرف برق در حوزه ادارات 
حدود  شد،  انجام  گذشته  سال  در 
اثرگذاری  که  بوده  مگاوات   ۱۵۰۰
بسیار زیادی در کاهش مصرف برق 

داشت.
کرد:  خاطرنشان  توانیر  مدیرعامل   
کاری  ساعات  اصلاح  بر  علاوه 
وسایل  بودن  خاموش  ادارات 
سرمایشی بعد از اتمام ساعات کاری 
بود  دولت  مصوبه  تاکید  مورد  نیز 
که در مجموع منجر به صرفه جویی 

۱۵۰۰ مگاواتی شد.
اوج  داد: رشد  ادامه   رجبی مشهدی 
بار در یک ماه گذشته نسبت به سال 
بعد ظهر  در ساعات  قبل ۱۳ درصد 
 ۷.۳ هم  انرژی  رشد  میزان  و  بوده 

درصد بوده است.


